
 

 

 

Onderwerp : Beantwoording technische vragen 3de kwartaalbrief 2018 
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Pagina Partij Vraag Antwoord 

Algemeen CDA • Kan het college aangeven wat de reden is dat er zo weinig 
kpi's zijn ingevuld? 
•  Hoe kan dit in de toekomst worden voorkomen? 

Het invullen van de kpi's is een slepend probleem. Inderdaad zijn van veel kpi's de 
waarden niet bekend, of niet ieder kwartaal aan te leveren. Deels komt het omdat de 
kpi's (met name de wettelijke verplichte) verwijzen naar de website van 
WaarStaatJeGemeente. Op deze website staan veelal geen actuele informatie. Dit 
probleem is onderkend en wordt vanuit de VNG opgepakt. 
Daarnaast zijn er kpi's opgenomen die gewenst zijn maar waarvan in de praktijk blijkt 
dat deze niet of moeilijk meetbaar zijn. 
Het college zal een voorstel voorbereiden over een efficiente en effectieve inzet van de 
kpi's. Dit voorstel  zullen we in eerste instantie bespreken met de auditcommissie. 

Blz. 10 CDA Punt 2.2.4 Algemene Verordening Gegevensbescherming 
(AVG) 
De afgelopen 2,5 jaar is bekend dat de AVG op komst was. 
Daarbij is het zo dat de gemeente aan de WBP (wet 
bescherming persoonsgegevens) moest voldoen.  
De AVG is eigenlijk niet wezenlijk anders dan de WPG op een 
paar specifieke punten na, zoals bijvoorbeeld de rechten van 
betrokkenen en het aanstellen van een FG. 
Voor het waterdicht maken van het systeem (zoals het 
uitwisselen van gegevens tussen afdelingen en het sociale 
wijkteam moeten waterdicht zijn) hiervoor maken alle 
gemeentes gebruik van hetzelfde systeem. 
• Voldeed de gemeente voor 25 mei 2018 volledig aan de 
WPG? 
• Kan het college aangeven wat er zo specifiek anders binnen 
Diemen is dat hier nog eens 
€ 50.000,- voor moet worden uitgetrokken? 
• Er wordt aangegeven dat één Functionaris Gegevensbeheer 
zal worden aangesteld voor de drie gemeentes en DUO+ zelf.  
Is het niet twijfelachtig dat 1 FG dan voldoende aandacht kan 
geven aan alle taken die een FG moet uitvoeren volgens Art 
38 en 39 AVG en dit voor alle drie de gemeentes en DUO+? 

Het is inderdaad al langere tijd bekend dat de AVG op komst is. De exacte gevolgen 
voor alle organisaties worden pas het laatste jaar steeds duidelijker. Door de VNG zijn 
stappenplannen opgesteld om te voldoen aan de nieuwe eisen. Het is te kort door de 
bocht om te zeggen dat deze eisen van de nieuwe AVG gelijk zijn aan de Wet 
bescherming persooonsgegevens. Bovendien heeft het onderwerp informatieveiligheid 
behoorlijk de aandacht en zijn de regels voor privacybescherming strakker geworden. 
Deze week ontvangt u een informatieve memo met de stand van zaken betreffende de 
implementatie van het informatieveiligheidsbeleid en de AVG. Daarnaast is er 25 
september in Diemen een presentatie door Duo+ voor alle DUO-raadsleden over 
informatieveiligheid. Hieruit zal blijken dat de aandacht voor informatieveiligheid en de 
in werking treding van de AVG veel meer behelst dan de Wet bescherming 
persoonsgegevens. 
Met name binnen het sociaal domein en burgerzaken moet incidenteel veel werk verzet 
worden voor het inzichtelijk maken en vastleggen van alle handelingen die de privacy 
van burgers raken. Omdat de andere werkzaamheden ook gewoon doorgaan is ter 
ondersteuning incidenteel budget nodig. 
Juist door de samenwerking op dit gebied is slechts één functionaris gegevensbeheer 
nodig. Gezamenlijk met Duo+ en de andere DUO-gemeenten lopen we tegelijkertijd 
dezelfde stappen door. Wanneer iedere gemeente zelf een (deeltijd) functionaris zou 
moeten aanstellen dan zou meer capaciteit nodig zijn. De toekomst zal uitwijzen of één 
functionaris voor de vier organiasties afdoende is.  



Blz. 11 D66 2.2.5 Die een klant betaalt ...  Kan dit nog gecorrigeerd 
worden?  
Wat is het rekenmodel voor de bepaling van de vergoeding? 
Nu wordt de begroting vaak voorzichtig opgesteld, waarom is 
er toch sprake van een significant verschil? 

De berekening is afkomstig van het CAK en is inkomensafhankelijk. Wij hebben geen 
zicht op het rekenmodel hierin. Overigens was deze tendens (het achterblijven van de 
inkomsten t.o.v. de begroting) ook al zichtbaar over 2016; 

Blz. 11 D66 2.2.7 Dus de offerte was meer dan 50% hoger dan de 
oorspronkelijk raming.  Dat is fors.  Is het niet verstandig om 
nog eens elders offertes aan te vragen?  
En vervolgens, als dit het gevolg is van de 
marktontwikkelingen, zullen andere bouwkosten ook mogelijk 
duurder uitvallen dan verwacht.  Misschien verstandig om 
huidige plannen nog eens tegen het licht te houden? 

We hebben een aanbestedingstraject doorlopen. Drie partijen zijn uitgenodigd (via een 
meervoudig onderhandse aanbestedingstraject) om een prijsaanbieding neer te leggen 
voor het vervangen van de elektrische installatie van de twee beweegbare bruggen in 
Diemen. Momenteel kampt de markt voor de kleine natte infraprojecten met veel 
projecten en weinig installatiebedrijven die ervaring hebben met de renovatie van 
bruggen. Dit stuwt de prijs op. De laagste inschrijver heeft het werk gegund gekregen. 
Zie ook beschreven in de memo/Informatie van het college aan de raad, via iBabs d.d. 
15-6-2018, met als onderwerp Vervanging elektrotechnische installaties beweegbare 
bruggen. 
Marktontwikkeling: Op dit moment hebben we te maken met een “overspannen markt” 
bij de aanbesteding van technische projecten. Momenteel kampt de markt met veel 
projecten en te weinig bedrijven/aannemers. De bedrijven/aannemers hebben de 
werken voor het uitkiezen. Dit stuwt de prijs op. Daarnaast zien we in de arbeidsmarkt 
een tekort aan technisch personeel. Hierdoor is het moeilijk personeel te krijgen, lopen 
we het risico dat ons eigen technisch personeel wordt weggehaald en zien we de 
kosten van inhuur toenemen. 
Welke gevolgen deze marktontwikkeling heeft op de gemeentelijke begroting, de 
opgenomen investeringsbedragen uit het investeringsplan en de kostenbegroting van 
het programma groot onderhoud openbare ruimte, is op dit moment nog niet te zeggen. 
Het programma wordt in 2019 herzien. Op dat moment kan worden beoordeeld of de 
jaarlijkse dotatie in de onderhoud voorzieningen toereikend is om de ambities uit het 
coalitieakkoord en het programma groot onderhoud openbare ruimte waar te maken 
en/of bijstelling nodig is. 

Blz. 11 D66 2.2.8 Welke unieke situatie betreft het?  Dit zal ongetwijfeld 
ook door de raad gevraagd worden.  Kan dit iets meer 
inhoudelijke toelichting krijgen. 

Centrum-West is enerzijds uniek vanwege het type wegconstructie, een onderheide 
betonplaat met daaraan vast consoles en balken voor de riolering. Anderzijds uniek 
vanwege de krappe straatprofielen (onder andere de breedte van het trottoir). Bijna 20 
jaar geleden is een vergelijkbare constructie in de Arent Krijtsstraat vervangen. Hierbij 
was het mogelijk om de kabels en leidingen die destijds rondom het riool lagen te 
verplaatsen richting de woningen. Hiermee werd het mogelijk voor de aannemer van de 
gemeente om in het “vrije veld” de riolering te vervangen.  
Zoals gesteld zijn de meeste straten in Centrum-West veel krapper en is deze 
werkwijze niet mogelijk. Omdat de rijweg bestaat uit een onderheide constructie, is 
deze niet beschikbaar zoals in een “normale” (standaard) wijk voor de kabels en 
leidingen. Dit pakket bestaat uit een laag- en een midden-spanning van elektra, een 
gasleiding, een waterleiding, een kabel van ziggo, een kabel van kpn, een 
glasvezelkabel en de gemeentelijke riolering. Elke kabel en leiding heeft een bepaalde 
diepteligging en afstand tussen elkaar. Door het ontbreken van de ruimte onder de 
rijweg liggen de betonriolen onder de kabels en leidingen en wordt het 



uitvoeringstechnisch heel lastig om deze te vervangen. Hiervoor is bij de 
werkvoorbereiding gekozen om de onderheide betonriolen te relinen. Met deze 
methode wordt in de bestaande rioolbuis een kous aangebracht. De kous vervangt de 
functie van de betonbuis. Alle huis- en kolkaansluitingen op de gerelinde buis dienen 
wel van buitenaf vervangen te worden. Wederom liggen de kabels en leidingen weer in 
de weg waardoor er extra maatregelen genomen moeten worden. Denk hierbij aan het 
wegzuigen van zand rondom de kabels en leidingen.  
Zowel het relinen als de extra maatregelen zijn kostenverhogend voor de 
rioolwerkzaamheden. Overigens speelt naast deze problematiek ook vervuiling van de 
grond een rol. Deze werken ook kostenverhogend. 

Blz. 11 CDA Punt 2.2.7 Verhoging krediet E-installaties bruggen: Het 
college geeft aan dat de prijzen van materiaal en uurloon veel 
hoger uitvallen dan was voorzien.  
• Welke mogelijkheden zijn er om te onderzoeken of het voor 
Diemen mogelijk is de bediening van de bruggen zodanig te 
organiseren dat dit vanuit één centraal punt kan worden 
bediend. Dit ten behoeve vanuit klant oogpunt als vanuit 
kennis over het onderhouden en lange termijn beheer van 
bruggen. 
• Kan er worden onderzocht of bovenstaande mogelijk is in 
een samenwerkings- verband met naburige gemeentes om 
wat minder verrassingen in de kosten van de bruggen te 
hebben. 

De bediening van de twee ophaalbruggen in Diemen vindt op dit moment centraal 
plaats vanaf de Venserbrug, namelijk door een brugwachter in dienst van de gemeente 
Diemen. Het technisch beheer en de geplande vervanging van de e-installatie staat los 
van de brugwachter en wordt ingevuld door een externe partij, vanwege de benodigde 
technische expertise. 
In het aanbestedingstraject van de e-installatie is de mogelijkheid onderzocht om 
bediening op afstand in de toekomst te realiseren. Te denken valt aan bediening bij 
Waternet of vanaf de gemeentewerf. Het brengt extra kosten met zich mee wanneer we 
kiezen voor de optie Waternet. De systemen moeten namelijk worden gekoppeld en 
ook op de lange termijn is dit financieel niet voordelig vanwege de tarieven die door 
Waternet worden gehanteerd. Voor de optie gemeentewerf is niet gekozen om zo de 
lokale bediening (aanwezigheid op locatie) en het dorpse karakter te behouden. 
De onverwachte kosten vervanging e-installatie zijn te wijten aan de hogere kosten voor 
materiaal en arbeid (voor het onderhoud), beide onderdeel van de aanbesteding. Ook 
andere gemeenten hebben te maken met de prijsstijgingen in de markt. Samenwerking 
zal dus niet leiden tot minder verrassingen wat betreft de kosten.  

Blz. 12 GL Op pagina 12 wordt gesproken over de blaashal en het al dan 
niet aanwezig zijn van alternatieve ruimte voor de Survivors. 
Of die ruimte er nu wel of niet is is voor mij door de wijze 
waarop het beschreven is nu onduidelijk. 

TEKST AANPASSEN NAAR: 
Voor TIW Survivors is de blaashal een ideale trainingszaal, omdat met gewone (harde) 
ballen kan worden getraind. Een alternatieve locatie met deze mogelijkheid is niet voor 
handen. Voor TIW Survivors is de alternatieve locatie de Duranzaal in Diemen Zuid, 
waar zij ook dit voorjaar gebruik van hebben gemaakt. 
Op deze locatie kan echter niet met harde ballen worden getraind. 

Blz. 25 GL Op blz 25 wordt gesproken over het aantal vrijwilligers in 
mentoraatprogramma’s terwijl het in de voetnoot lijkt alsof het 
om het aantal mentoraatprogramma’s gaat. 

Het aantal programma’s staat gelijk aan het aantal koppelingen met vrijwilligers. Eén 
programma (of koppeling, of traject) staat voor één vrijwilliger die gekoppeld is aan een 
persoon (een mentoraat). 

Blz. 8 D66 2.1.1. Bouwgroep Moonen is helaas failliet gegaan en 
daardoor is de bouw van de blokken  
18/19/20 stil komen te liggen. Deze blokken zijn verzekerd en 
naar een oplossing wordt  
gezocht. Naar verwachting zal de bouw in q1-2019 weer 
starten.  
Schade is, begrijp ik dat juist ,voor volle100% verzekerd.  Dus 
geen restschade.  

Zowel de gemeente als Holland Park is financieel geen partij in het faillissement van 
Moonen. De curator behandelt dit dossier en omdat dit faillissement is verzekerd bij 
Woningborg, zal de curator in overleg met Woningborg op zoek gaan naar een nieuwe 
bouwer om de blokken af te bouwen. Dit is 100% een verzekeringskwestie voor wat 
betreft het afbouwen van de blokken, ook als door een bouwkostenstijging en andere 
marktontwikkeling prijzen hoger zijn. Omdat dit een verzekeringskwestie is onstaat bij 
de gemeente, noch bij de ontwikkelaar restschade door de afbouw. Dit heeft echter wel 
consequenties voor inrichting van de openbare ruimte die nu een andere planning krijgt. 



Oplossing wordt gezocht.  Dat betekent een nieuwe bouwer.  
Kans hierop is wel dat door de marktontwikkelingen de kosten 
hoger kunnen uitvallen.  Dat is dan niet verzekerd?  
2.2.1 is de verhoging ook meegenomen in de kamernota voor 
2019  
 
Een aanbesteding voor de bruggen is afgerond....  Kan dit nog 
gecorrigeerd worden? 

Daarover voert de gemeente met de ontwikkelaar (Holland Park) wel overleg.   
 
Een aanbesteding voor de bruggen is afgerond....  Kan dit nog gecorrigeerd worden? 
Waarom moet dit aangepast worden? Holland Park heeft vanuit de Europese wetgeving 
de plicht om dergelijke werken aan te besteden. Inmiddels zijn de eerste twee bruggen 
ook geplaatst.                                                                                      

Raadsvoor
-dracht 
Blz. 1 

D66 Er wordt een extra krediet gevraagd voor twee hoge uitgaven.  
Extra krediet is op zich een transactie met de bank.  
Hiermee worden de betreffende voorzieningen verhoogd? 

Dat is een onjuiste redenering. Een vraag voor verhoging van het krediet betreft het 
budgetrecht van de raad. De raad moet hiervoor toestemming geven. 
Natuurlijk leidt het ertoe dat we extra geldt nodig hebben voor de financiering. Dat is 
een verantwoordelijkheid voor het college. Aan de hand van een liquiditeitenprognose 
bepalen we hoeveel geld nodig is op de bank. De regels omtrent het aantrekken van 
leningen heeft de raad vastgelegd in het 'Treasurystatuut'.  
Bij de actualisatie van de onderhoudsplannen wordt herberekend of de huidige 
toevoegingen (dotatie) aan de voorziening nog toereikend is. Dit wordt door de raad 
vastgesteld bij vaststelling van het onderhoudsplan wat bij de desbetreffende 
voorziening hoort. 

 

 

 

 

 

  


